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متن پرسش

با عرض سلام و خدا قوت خدمت استاد بزرگوارم: استاد، تقریبا اکثر پرسشهایی که مربوط به کرونا

میشد را در کانالتون خواندم و البته تا حالا چند باری خودم درین موضوع مزاحم شما شده ام که البته

قانعم کردید. حال با توجه به پرسش ۳۰۳۷۲ و زاویه نگاه شما به موضوع انقلاب اسلامی که ان شاءاالله

آینده متعلق به انقلاب است و به قول خودتان دیری نمیگذرد که دوباره روح دینداری در مردم زنده

می شود و آینده ی روشنی در انتظار این امت مقاوم است. بنده هم به لطف مطالعه کتابهاتون کاملا

توجیهم که دوران سخت و سیاه سپری میشود و نور امید برهمه جا سایه می افکند. منتها این روزها

تمام دل مشغولی ام این است که اولا: چرا بزرگان و دلسوزان نظام، کرونا را به عنوان جنگی بیولوژیک

(اشاره رهبری در فروردین ۹۹ و البته قبل از آن دستور تشکیل قرارگاه به سرلشکر باقری) نمیشناسند که

اگر میشناختند مثل دوران جنگ سخت، باید تمام قوا و تمام قد درین عرصه وارد مبشدند و

فرماندهی می کردند. متاسفانه تا الان شاهد بوده ایم که حتی اکثر نخبگان مذهبی ما (جز استاد

پناهیان و تعدادی دیگر) آنطور که باید درین زمینه توجیه نبوده اند و باور ندارند این یک فتنه دشمن

است و فقط به چشم یک بیماری به آن نگاه میکنند و به همین خاطر چون در حوزه طب تخصصی

هم ندارند بالتبع مواضع درست و اصولی هم درین باره نگرفته اند و کلا امور را سپردند دست آقای

نمکی و سایرین وزارت بهداشت و حتی قوای نظامی هم شدند تابع ستادی که (بر اساس حکم رهبری

به سرلشکر باقری قبل از دست گرفتن آن توسط دکتر نمکی) شاید اصلا در شأن این جایگاه نبود و این

جایگاه را شاید غصب کرد. و البته وقتی خواص توجیه نیستند چه انتظاری از مردم داریم که طرفداران

طب ایرانی اسلامی را که اکثرا دارند با دست خالی، مبارزه میکنند؛ را مورد کم لطفی و توهین خود قرار

ندهند!!؟ و متاسفانه اصلا روحیه مبارزه با این فتنه در مردم دیده نمیشود و هنوز متوجه نیستند

همانی که موشک روی سرمان ریخت الان دارد واکسنهای آلوده اش را با اسمهای مختلف خارجی وارد

بازوهایمان میکند. (برای باور به فتنه بودن کرونا و دستهای پشت پرده ی صهیونیست درین فتنه

سخنرانیها و کانال استاد شکوهیان راد از اساتید مطالعات سایبرنتیک دانشگاه تهران را به دوستان

پبشنهاد میکنم) و دغدغه دوم: استاد آیا نمیشد و نمیشود این گذر از تمدن و سیستم درمانی

معیوب غربی با خسارات کمتری انجام شود؟ با تلفات کمتری؟ آیا چون مرگ مقدر است ما نباید کاری

کنیم که اسباب این ماجرا را از بین ببریم؟ اگر مرگ مقدر است که هست، پس چرا شهید حسن باقری

اینقدر حساس بوده اند که هیچ کدام از سربازانشون بر اثر ناشی گری اطلاعاتی از بین نروند و شهید

نشوند؟ آیا نمیشد مثلا ما الان شهید فخری زاده را در بین خودمان میداشتیم تا امن ترین واکسن را



خیلی زودتر ازینها تولید میکرد؟ آیا نمیشد مثلا به جای مرگ هفتصد نفر بعد از تزریق واکسنهای

نامطمئن با روشهای علمی و اصولی طب سنتی این آمار را به زیر صد تا رساند؟ حتما ما باید کار را به

جایی میرساندیم که رهبری به خاطر هجمه های زیاد غربگراها مجبور شوند حتی نسبت به واکسنهای

مجموعه کوواکس تخفیف دهند. چونکه بهانه از ابن قوم بنی اسرایلی کنونی گرفته شود و ایشان را

متهم اصلی فوت افراد بعد از واکسیناسیون (که طبق اسناد رسمی وزارت بهداشت یازده هزار نفر بعد از

تزریق واکسن فوت کرده اند) قلمداد نکنند؟ استاد گرامی بنده به خاطر نیمچه تخصصم هر روز پیگیر

مسایل پشت پرده ی کرونا هستم باید عرض کنم با اسناد رسمی که در سایت خود رهبری هم موجود

هست تقریبا بیست و دو سه مورد از دستورات حضرت آقا به ستاد کرونا دقیقا یا زمین مانده و یا

تحریف شده که اگر آن دستورات اجرایی شده بود مطمئن باشبد هبچ وقت وضعیت اضطراری برای

ورود از هر کشور دشمنی اتفاق نمی افتاد. اما افسوس که ما همینطور عرصه را بر رهبری تنگتر کردیم و

تمام مسئولیت را انداختیم گردن ایشان و البته تمام ناسزاها هم به ایشان اصابت میکند. آیا نمیشد

رهبری فشار کمتری را تحمل میکردند و کمی ازین فشار را ما مدعبان به دوش می کشیدیم؟ در ضمن

مگر نه این است که این جو کروناهراسی و تزریق واکسنهای نامطمئن و دارای مجوز اضطراری جان

تعداد زیادی از نخبگان علمی، هنری و حتی مذهبی ما را هم گرفته آیا خسارت فقدان این سرمایه

های معنوی کشور توجیهی دارد؟ تا کی باید دوباره تلاش کنیم که استادی انقلابی متعهد و متخصص

در دانشگاهمان پیدا شود؟ آیا نباید بر اساس آیه قران «در کار خیر از هم سبقت بگیریم» و سریعتر با

رجوع به علم بومی و اسلامی خودمان و تجارب گرانسنگ اطبا سنتی آتش این فتنه را زودتر خاموش

کنیم؟ (اصلی ترین تذکر و دستوری که رهبری در تاریخ ۱۹دی ۹۹ مبنی بر استفاده از ظرفیتها و داروهای

طب سنتی دادند که متاسفانه چیزی در حد همان دستور مانده)

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: ۱. در مورد آن نکته که مرگ و زندگی در دست خداست و کسی نمیتواند

مرگ ما را برای ما تقدیر کند، یک بحث مطرح است و اینکه ما خودمان میتوانیم عمر خود را با

بعضی اعمال مثل قطع رحم کوتاه کنیم، بحث دیگری است. ۲. در مورد ویروس منحوس کرونا، واقعاً

نمیتوان به راحتی مطلب را یکجانبه تحلیل کرد، هرچند مسلّماً دشمنان ما سعی دارند از طریق کرونا

و به بهانه کرونا مدیریت نظام را زیر سؤال ببرند و البته کوتاهیهای ما نیز، بهانه به دست آنها
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